

October 12, 2006

Le 12 octobre 2006

Coram: Binnie, Deschamps and Abella JJ.

Coram : Les juges Binnie, Deschamps et Abella

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Julie Elaine Berg and Ellen Berg, personal representatives of the Estate of Jeffrey Michael Berg, Deceased, Julie Elaine Berg and Ellen Berg

Julie Elaine Berg et Ellen Berg, représentantes successorales de feu Jeffrey Michael Berg, Julie Elaine Berg et Ellen Berg

Applicants

Demandereses

- and -

- et -

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia, Attorney General of British Columbia, Minister of Public Safety and Solicitor General of British Columbia, Terry Smith, Jeannine Robinson and British Columbia Coroners Service

Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique, Procureur général de la Colombie-Britannique, Ministre de la Sécurité publique et Solliciteur général de la Colombie-Britannique, Terry Smith, Jeannine Robinson et Bureau du coroner de la Colombie-Britannique

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA032353, 2006 BCCA 146, dated March 15, 2006, is dismissed without costs.

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA032353, 2006 BCCA 146, daté du 15 mars 2006, est rejetée sans dépens.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.